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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Tomko: 
Všimnite si tie detské ihriska, ja som aj rozprával s pánom prednostom, zatiaľ sa to 
neuskutočnilo. Tie kovové časti, ktoré sú tam najmä tie hombikálky, uskladniť na zimu, 
zbytočne to tam hrdzavie, predlžíme ich životnosť, dá sa to pekne označiť z ktorého ihriska sa 
to zobralo a predlží sa určite im životnosť a najmä teraz sa tam hombikajú, nie hombikajú ale 
stoja na tým a tak sa hombikajú, takže to len ničia. V zime to nevyužívajú, takže preto môj 
návrh je, aby tie kovové časti, najmä tie kovové časti, ktoré hrdzavejú uskladniť a potom 
v lete osadiť.  
 
Mgr. Sovák: 
Ja už som to rozoberal na porade, čiže ja som vydal takýto pokyn, aby pozisťovali na ktorých 
ihriskách sa to dá odmontovať, aby to presne zaevidovali. Nestihol som ešte s tebou rozprávať 
pán poslanec, takže áno, aj toto sa rieši.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


